
Verslag vragen/opmerkingen openbare Dorpsraadvergadering van 19 december 2023 
 
Aanwezig namens Dorpsraad: Rosanne Rooze, Hans Sinke, Marieke van de Ketterij, 
Bart Dirkx, Jessica de Jong en Bram Marcusse ( voorzitter) 
Afwezig: Chiel de Jonge 
 
Aanwezig namens de gemeente Veere: Ruud van Houten (kernwethouder) en Leon van 
Belzen (kernambtenaar) 
 
Opening en mededelingen 
 
Voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Hij geeft aan dat de datum lastig 
was om te bepalen. De datum zit kort op de feestdagen en valt samen met een vergadering 
van de vereniging voor huisvrouwen en dit is ongelukkig. Volgend jaar zal dit beter gepland 
worden. Desondanks een mooie opkomst van 32 belangstellenden.  
 
 
Bart Dirkx geeft aan te stoppen bij de dorpsraad en doet een oproep aan alle aanwezigen. 
Mocht je interesse hebben om lid te worden van de dorpsraad dan kan je dit kenbaar maken 
bij een van de bestuursleden 
 
Trugkieke door de voorzitter  
De dorpsraad dient het algemeen belang. Dit houdt in dat mogelijk niet iedereen tevreden is. 
Onderstaande punten geven een overzicht van de activiteiteten waar de dorpsraad zich het 
afgelopen jaar mee bezig heeft gehouden. 
 
In maart is er een kennismaking geweest met de nieuwe Burgemeester. We hebben 
trekpleisters laten zien, maar ook de verkrotting. De kennismaking was heel plezierig. 
  
De Dorpsraad heeft de gemeente positief geadviseerd inzake de vergunningsaanvraag voor 

de bouw van seniorenappartementen aan de Langendam door de familie Vos. De 
Dorpsraad hoopt en verwacht dat hierdoor doorstroming ontstaat op de woningmarkt 
en er kansen ontstaan voor starters. 

 
Samen met Zomid hebben we ons bezig gehouden met het Toeristisch Inspiratiepunt: Dit 
heeft geresulteerd in een Toeristisch Inspiratiepunt in de Catharina kerk. De organisatie ligt 
bij Stichting Catharina Cultureel. Er is subsidie vanuit de gemeente waardoor kerk er 
financieel bij gebaat is. 
 
De Dorpsraad gaat een watertappunt realiseren naast de overgang nabij “het Slachtgat” 
 
Verkeer:   
- Langendam blijft aandachtspunt. Er zijn kleine aanpassingen gedaan 
- Westkapelseweg fietssymbolen aangebracht 
- Klaassesweg aanpassing fietspad  
- Renovatie Duinweg etc voltooid.  
- Renovatie Oude kern. Riool en leidingwerk op schema. Straatwerk loopt achter 
            door weersomstandigheden. Langstraat waarschijnlijk voor de Kerst dicht. 
  Einde werkzaamheden gepland op 12 april.  
            Prima participatie. Contact met aannemer prima. Bouwapp! 
- Parkeren: wijzigingen aantal tarieven. Er is een mogelijkheid tot kort parkeren  

gekomen in vergunninghoudersgebied. 
Het tarief van de visiteapp is sterk gereduceerd. Je kan vrij parkeren in de hele kern 
van 1 november tot 1 maart. Dit is niet voor iedereen duidelijk.  De vraag voor een 
gratis parkeerterrein blijft bestaan. De gemeente blijft deze mogelijkheid onderzoeken 



 
Verblijfssrecreatie: Gemeente wil “grip krijgen” op de verblijfsrecreatie. De Enquête 
Kenniscentrum Toerisme geeft het volgende resultaat: 70 procent omarmt toerisme. Er zijn 
350 uitnodigingen verstuurd. 72 reacties. De uitkomst is in lijn met imput Dorpsvisie, wel met 
de restrictie: meer oog voor kwaliteit dan kwantiteit. Inwoners van de gemeente Veere 
hebben gelegenheid gehad zienswijze te geven tijdens bijeenkomsten 14/11. De Wethouder 
geeft een korte toelichting. Er is een voorstel om de Domburgse zomerwoning niet meer toe 
te staan. De raad moet hier nog over besluiten. Ondernemers mogen nog wel wat groeien 
mits ze dit duurzaam doen.  
Vraag: Mogen lopende projecten wel gewoon door? Ja, dit is echt beleid voor de toekomst 
en zal niet voor lopende projecten gelden.  
 
Dorpsschouw:  

- Er zijn een aantal speeltoestellen afgekeurd, deze zijn of worden vervangen. Dit geldt 
voor de speeltuinen op de Boulevard, de Zwinstraat en de Majoorwerf. Er komt een nieuw 
speeltuinplan in 2028 waarin alles weer wordt bekeken.  

- Onderhoud groen. Brandgangen. Er is weinig onderhoud brandgangen. Orionis doet 
dit 1 keer per jaar en daarnaast is het aan de bewoners zelf 

- Fietsparkeren: Klachten/vragen over parkeren Martgat en parkeren tijdens 
marktdagen. Dit blijft een aandachtpunt ivm de toename van bezoekers per fiets 

 

Kleine (of grote) ergernissen.  

- Openbare verlichting.  
Vraag: Waarom verloopt het repareren van de verlichting zo moeizaam? Er zijn geluiden 
dat het bedrijf welke de lampen moet wisselen niet gecertificeerd is. De gemeente gaat dit 
nakijken. De wethouder benadrukt dat er bij defecte verlichting een melding gemaakt 
moet worden in de gemeente app. Hoe meer meldingen, hoe hoger de prioriteit. / 

- Er ligt een grote hoeveelheid zand in de Duinweg. Dit zal een samenloop van slechte 
weersomstandigheden en mogelijk andere kwaliteit van het zand zijn. Bewoners hebben 
er veel last van. 

Een van de aanwezigen geeft aan 80 liter zand uit de dakgoot te hebben gehaald. 

Vraag: Wie heeft er voorrang op het punt Bosweg/ Langedam? Degene die van rechts komt heeft 
voorrang, maar dit is nu erg onduidelijk. Dit punt lijkt toch nog wat aandacht nodig te hebben 

Vraag: Ze zijn voornemens op appartementen te bouwen in ‘JoJo’ Gaat de weg daar nu 2 keer 
vernieuwd worden? Indien er schade is na de bouw dan heeft de projectleider de verplichting om 
het wegdek te herstellen. 

Presentatie afval: 

Er wordt informatie gegeven door Rico Baltus over de afvalscheiding binnen de gemeente Veere. 
Het uiteindelijke doel van de gemeente is om 0 kg restafval per inwoner te krijgen. Dat wil zeggen 
dat al het afval volledig gescheiden aangeboden gaat worden. Dit is een moeilijke opgave, maar 
niet onmogelijk. Alle inwoners hebben eind december informatie ontvangen over de manier hoe 
je afval moet scheiden. De afvalkalender wordt in principe alleen nog digitaal aangeboden via de 



app van het ZRD. Indien dit lastig is dan kan de kalender telefonisch aangevraagd worden bij het 
ZRD. Vragen of opmerkingen kunnen gemaild worden naar afvalapart@veere.nl 

Vraag: Komen er pasjes om afval weg te brengen op de milieustraat? Ja, zodra de 
gegevensoverdracht goed op orde is worden de pasjes ingevoerd. Het doel hiervan is om 
ondernemers te weren. Zij moeten dit namelijk zelf organiseren.  

Vraag: Is het niet beter om achteraf afval te scheiden in een toeristische gemeente? Vooraf 
scheiden is nog steeds beter dan achteraf. GFT is achteraf niet te scheiden. Mogelijk is een mini 
milieustraat op parken een goede oplossing. Er is een proef op de Zandput. Dit kan bij goede 
ervaringen wellicht vaker toegepast worden 

Presentatie wonen: 

Myrthe Schillings heeft een korte toelichting gegeven over het programma wonen. Er zullen de 
komende jaren veel woningen gebouwd gaan worden binnen de gemeente. De uitdaging zit voor 
Zoutelande o.a. in het aankopen van grond. De gemeente heeft geen grond in het bezit en is in 
onderhandeling met grondeigenaren. Dit zijn tijdrovende processen waardoor er op de hele korte 
termijn nog geen zicht is op een nieuwbouwproject. Wel heeft de gemeente op een aantal 
beoogde percelen het zogenaamde voorkeursrecht van toepassing verklaard. Dit houdt in dat 
eigenaren bij verkoop zich in eerste instantie zullen moeten melden bij de gemeente.  

Sluiting 

Voorzitter dankt iedereen voor zijn/haar inbreng en wenst iedereen fijne feestdagen. 

 

Datum openbare vergadering 2024: dinsdag 8 oktober! 

 

 

 


